
Protokół NrVI/2011

Sesji Rady Gminy Belsk Duzy

odbytej w dniu 27 kwietnia 2011 roku

Stan Rady 15, obecni wszyscy radni,
- wg zał. nr I.

Spoza Rady udział wzięli:
- Władysław Piątkowski - Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy.

Posiedzenie prowad ził P arl Andrzej Adamczyk - P rzewodniczący Rady gminy.

Pan Andrzej Adamczyk
Otworzył obrady i stwierdził quorum. Pow-itał Gości i Radnych.

Rada przyjęłajednogłośnie następujący porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.
2.Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji.
3. Podjęcie uchwał w sprawiel

a/ uchylania uchwały Nr V/2712011 Rady Gminy Belsk Duzy z dnia 29 marca 2017
roku zmieniającej uchwałę budżetową Gminy Belsk Duży na rok 2077,

b/ uchylenia uchwały NrY128/2011 Rady Gminy Belsk Duży z dnia29 marca2a7l r.
zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Belsk D.

c/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Belsk Duży na rok 2011,
d/ zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Belsk Duży,
e/ zmiarly uchwały budżetowej Gminy Belsk Duży na rok 2a17,
f/ przystąpienia do projektu ,Szansa na lepsze zarządzanie, Program podnoszenia

jakości funkcjonowania jednostek samorządu terytorialnego w Pow. Grójeckim",
g/ przyjęcia Rocznego Programy Współpracy Gminy Belsk Duży z organizacjami

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rok 2Ol7.

4. Informacja o stanie realizacii wniosków i interpelacii z poprzedniej sesji.
5. Zgłaszanie przez radnych nowych interpelacji i udzielanie odpowiedzi przez Wójta.
6. Sprawozdanie z dzińalności Wójta.
7. Zapytania i wolne wnioski.
8. Zarrlknięcie obrad.
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Pkt. 1.

Pan Andrzei Aclamczyk
Otwarcia obrad dnkanał na początku.

Pkt. 2.

Pan Andrzej Adamczyk
Stwie rdrił, iż przeczytał i podpisał protokoł.

Racla prryjęta jednogłośnie protokał z poprzedniej sesji.

T)l-r .trKt. ó.

a/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał projekt pierwszej uchwały.

pani Joanna ciamarczan
Przedstawiła wyjaśnienia o konieczności podjęcia uchwał dot. budżetu na br.

Rada podjęła jednogłośnie uchwałę uchylającą uchwałę Nr Vl27l2O11, Rady
Gminy Belsk Duży z dnia 29 marca 2OII roku zmieniającą uchwałę budżetową Gminy
Beisk Duży na rok 2OlI /uchwała nr YI/35/2011 - zał. nr 2/ .

b/ Pan Andrzej Konarski
Odczytał proj ekt uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę uchylającą uchwałę Nr Y/2B/2O1L
Rady Gminy Belsk Duzy z dnia 29 marca 2011 roku zmieniaiącą uchwałę w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Belsk Duży /uchwała nr YI/36/2an - zał. nr 3/.

c/Pan Jan Maciak
Pr zeczytał projekt uchwały.

Rada jednogłośnie podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę budżetową Gminy
Belsk Duży na rok 201I /uchwała nr YI/37 /za11 - zał. nr 4/.

d/ Pan Andrzei Adamczyk
Przeczytał projekt kolejnej uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Belsk Duży /uchwała nr IY l38l2a71 -zał. nr 5/ .
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e/ Pan Andrzej Konarski
Odczytał projekt następnej uchwały.

Rada Gminy podjęła jednogłośnie uchwałę zmieniającą uchwałę budźetową
Gminy Belsk Dlńy na rok 2Ol7 /uchwała nr YI/39l2a17 - zal. nr 6/.

flPal Jan Maciak
Pr zeczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia do
projektu ,Szansa na lepsze zarządzaniei Program podnoszenia jakości funkcjonowania
jednostek samorządu terytorialnego w powiecie Grójeckim" /uchwała nr VI/4O/2O77 - zał.
nr 7/.

g/ Pan Andrzej Adamczyk
Odczytał proj ekt kolejnej r_lchwały.

Rada Gminy przyjęła jednogłośnie uchwałę w sprawie przyjęcia Rocznego
Programy Współpracy Gminy Belsk Daży z organizacjami pozarządowymi oraz innymi
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2077 /uchwała nr
VI/4I/2O77 - zał. nr B/.

Pkt. 4.

Pan Władysław Piątkowski
Przedstawił informację o stanie realizacji interpelac ji z poprzedniej sesji.

Pkt. 5.

pan Januszkot
Zaproponował, odnośnie nieprzyjemnego zapachu w szkole, wezwać fachowców i zrobió
odpowietrzenie.
Zwrócił uwagę na fatalne oznakowanie trasy S 7. Nie ma drogowskazów np. na Krakow
czy Warszawę, tylko na najbliższe miejscowości, co powoduje, że obcy jeżdżą tam i z
powrotem.

pan stanisław wiechowski
Zwrócił uwagę na niewłaściwą porę zapalania oświetlenia na naszej wsi i w Koźlu.
Zaproponował wydanie zarządzenia do wiadomości sołtysow, że blokowanie przepływu
wody lub zasypywanie rowów jest działaniem niezgodnym z prawem wodnym. Może to
ogranlczy niewłaściwe postępowanie mieszkańców.
Postawic znak z nazwą miejscowości, by wolnej leżdzili na drodze od Koźla.
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pani Marzanna karaluch
Zapytała, czy będą aczyszczalnie przyclomowe w Jarochach lub kanalizacja liniowa?

pan Januszkat
Zaproponował zrobienie rozeznania, gdzie mają być oczyszczalnie przydomowe a gdzie
kanalizacja liniowa, z uwagi na poziom wód.

Pan Mariusz Jarząb
Zapytał, co z ograniczeniem szybkości i wykonaniem progów w Starej Wsi, bo od
powiatu nie ma odpowiedzi.
Podczas akcji zbierania śmieci w Starej Wsi okazało się, że wiele osob nie ma umów na
wywóz śmieci. To trzeba skontrolować.

Pan Zbigniew Byrski
Wnioskował o wycięcie drzew przy drodze od Starej Wsi do Bodzew.

Pan Jarosław Cąderek
Zgłosił, że pozostało jedno wielkie drzewo koło kapliczki do usunięcia.
Droga zRożec do Wilczogory nie ma poboczy ani naprawionych dołków. Co zniąbędzie,
bo coraz trudniej przejechać?

Pan Ireneusz Bałut
Prosił zwrócić uwagę, by dyr. Jachoski nie wysyłał rowniarki i nie wkładał ziemi w dołki.
Zwrócił uwagę na śmietnisko na ul. Parkowej, które szpeci.
Zapytał. co można zrobić ze śmieciamiprzy każdej drodze wgminie?
zapytał, na jakim etapie iest budowa urzędu Gminy?
Przypomniał, że zmuszony był zasypać rów w Oczesałach i nie doszło do odwodnienia.
Konieczne jest wyjaśnienie własności gruntów użytkowanych przez Koło Łowieckie.

Pan Krzysztof. Witczak
Zapytał o biogazownie, czy v,rydano w gminie pozwolenie?
ZapyŁał, co dalej w Belmedem?

Pan Jan Maciak
Zapytał, kiedy będzie przetarg na grys i ż:wir i jaki wynik przetargu na boisko?

Pan Andrzej Konarski
Zapytał, jak daleko posunięta sprawa operatu na za\ew?
Zapytał, jakie są uzgodnienia budowy chodnika w stronę l-ewiczyna?
Zapytał, ile moźe jeszcze wytrzymać jedna linia oczyszczalni w Belsku Duży, bo 4 lata
zmarnowano bez rozbudowy.
Wnioskował o pismo do Zarządu Woj. Drog o wycięcie drzewa koło figurki iprzystanku
w Belsku Dużym, bo grozi wypadkiem.
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Pan Franciszek Górzyński
Zgłosił następuj ące spra\^ry :

- usunąć drzewo k. cmentarzana drodze wojewódzkiej,
- ograniczyć szybkość przez Łęczeszyce,
- sprawdzić, co płynie rowem od przetwórni.

Pan Władysław Piątkowski
Na bieźąco odpowiadał na zgłoszone interpelacje i wnioski.

Pkt. 6 i 7.

Pan Władysław Piątkowski
Przedstawił sprawozdanie ze swej działalności od ostatniej sesji.

Rada Gminy na wniosek Wójta jednogłośnie wyraziła zgodę na sfinansowanie
wykonania dokumentacji na budowę chodnika od istniejącej na wiadukcie w Grójcu do m.

Odrzywołek, łącznie z przepustami, wjazdami i oświetleniem, w porozumieniu z
Woj ewód zkim Zarządem Dró g.

Ponadto Rada Gminy zapewnia pomieszczenia dla Posterunku Policji w
Belsku Dułm.

Pkt. 8.

Pan Andrzei Adamczyk
Fo w]rczerpaniu porząclku, zamknął obrad}, VI Sesj i.

I{a tym protokół zakońłzłllo.
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